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l m Kommunens økonomi
Kommunebogholderen orienterer om kommu
nens økonomiske situation.

Formandens
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Forslag til tidsplan for regnskabsafslut
ning 1987
Forslaget vedlægges.
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Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

Henvendelse til indenrigsministeren
Skibby kommune rettede den 21. august 
1987 henvendelse til indenrigsministe
ren, idet man gjorde opmærksom på, at 
kommunen vil lide et økonomisk tab på 
omkring 1,7 mili. kr. i de kommende år 
som følge af en modtaget merindtægt i 
særlig indkomstskat.
Indenrigsministeren svarede i brev af 
5/10, men da svaret ikke umiddelbart var 
tilfredsstillende for kommunen, vedtog 
økonomiudvalget på mødet den 13. okto
ber, at der skulle rettes fornyet henven
delse til indenrigsministeren med anmod
ning om et møde.
Indenrigsminister Thor Pedersen svarer 
i brev af 22/2-88, på kommunens fornyede 
henvendelse, bl.a., at han ikke ser mu
lighed for at kompensere for det af kom
munen nævnte tab på 1,7 miil. kr.
Kopi af kommunens brev af 11/12-87 samt 
indenrigsministerens svar af 22/2-88 ved
lægges .
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4. Regnskaber vedrørende almennyttig bolig
virksomhed
Danske Funktionærers Boligselskab har 
fremsendt regnskaber for perioden 1. au
gust 1986 til 31. juli 1987 vedrørende 
Sølvkær I - Sølvkær II - Rosenhaven. 
Kommunebogholderen har gennemgået de 
fremsendte regnskaber og har intet at 
bemærke, hvorfor regnskaberne indstilles 
til godkendelse.

Nf. 588 A/S D A FO L O -F R E D E R IK S H A V N



5• Ungdomsboliger i Hunegården, Selsøvej 
9 G.
Skema 1.
Landsforeningen Ungbo har fremsendt ske
ma 1-ansøgning om støtte i forbindelse 
med indretning af 12 ungdomsboliger på 
Hunegården.
Der er endvidere fremsendt vedtægter til 
godkendelse.
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget indstiller, at skema 1 
fremsendes til Boligministeriet med kom
munens anbefaling.
Det fremsendte forslag til vedtægter 
indstilles samtidig til godkendelse, 
idet der foretages en mindre redaktionel 
rettelse.

Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E
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6. Anlægsbudget 1987 - 88 
Tillægsbevillinger til konto 0 
Da enkelte anlægsarbejder ikke er afslut
tet i 1987 søges restbudgetterne over
ført til regnskabsår 1988.
Samtidig søges afvigelserne på anlægsbud
get 1987 godkendt.
For budget 1987 er de samlede afvigel
ser i anlægsbudgetterne:
Merudgift 15 Merindtægt 239
Mindreudgift -585 Mindreindtægt -181 
Nettoudgift -566 Nettoindtægt 58
Restbudgetterne for følgende konti søges 
overført til regnskabsår 1988:
Sølvkær bolig konto 002006 7.000 kr
Ferslev matr. nr. 14-o

Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

FormandensTirsdag den 8 .  marts initialer:

1988
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

konto 002009 3.000 kr _
Ligkapel, Skuldelev

konto 040002 150.000 kr ~
Indstillingsbilag vedlagt. -
Ejendomsudvalget indstiller, at afvigel- _ 
serne på anlægsbudget 1987 godkendes, samt 
at der ydes tillægsbevillinger med over
førsler fra budget 1987 til budget 1988 -
på i alt 160.000 kr.

Nr, 588 A/s D A FO L O -F R E D E R IK S H A V N
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Bogføringskontor i lejlighed

3624
Tirsdag den 8. marts Formandens

initialer:

1988
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

Lejeren af anmodede i
brev af 3/12 1987 om kommunens samtykke 
til at drive bogføringskontor fra lejlig
heden.
Økonomiudvalget vedtog på sit møde den 
12. januar,
1) at følge ejendomsudvalgets indstil

ling om at forhøje huslejen til 2.500 
kr. pr. md. excl. varme/el,

2) at ændre ejendomsudvalgets indstil
ling om at tidsbegrænse tilladelsen 
til erhverv til 2 år, idet økonomiud
valget nedsatte perioden til 1/2 år 
(1/2-31/7 1988).

Lejer har i skrivelse af 23. februar 
1988 anmodet om genoptagelse af ansøg
ning, både med hensyn til lejebeløbet 
og med hensyn til begrænsning af perio
den.
Skrivelsen vedlægges.

Formanden for ejendomsudvalget har med
delt, at sagen ikke fordrer fornyet be
handling i ejendomsudvalget.
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8» Erhvervsområde Hanghøj, etape 1» 
Tillægsbevilling■
Til detailkloakeringen af Hanghøj, etape 
1 er der tidligere givet en anlægsbevil
ling på kr. 350.000 på konto 052 014.
Den samlede anlægsudgift anslås nu til 
kr. 370.000 incl. nødvendig udskiftning, 
hvoraf kr. 140.000 er afholdt i 1987.
Der søges herefter tillægsbevilling til 
rådighedsbeløb i budget 1988 på kr.
230.000.
Teknisk udvalg indstiller, at der gives 
tillægsbevilling til anlægsbevilling på 
kr. 20.000 til ialt kr. 370.000, samt 
at der ydes tillægsbevilling til rådig
hedsbeløb på kr. 230.000 på konto 052 
014.

3625
Tirsdag den 8. marts Formandens
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netailkloakering Venslev NØ. 
Tillægsbevilling.
Ifølge budget 1987 er der afsat et rådig
hedsbeløb på kr. 300.000 til projektet 
- detailkloakering Venslev NØ.
Ifølge regnskabsrapport pr. 10/2-88 ved
rørende regnskabsår 1987 er der forbrugt 
kr. 174.000 af dette rådighedsbeløb. Der 
resterer derfor kr. 126.000 af rådigheds
beløbet, der i anden sag fra teknisk ud
valg (pkt. 13 på ØK) søges overført fra 
1987 til 1988.
Udgiften til projektet er opgjort til 
kr. 400.000, hvorfor der i byrådsmødet 
den 16/12-87 er meddelt anlægsbevilling 
på dette beløb.
Ved at sammenholde anlægsbevillingen på 
kr. 400.000 med ovennævnte rådighedsbe
løb på kr. 300.000 fremkommer en diffe
rence på kr. 100.000.
Der bør derfor meddeles tillægsbevilling 
til rådighedsbeløb på kr. 100.000 i 1988 
med finansiering over kassebeholdningen. 
Udgiften til projektet på ialt kr.
400.000 vil efter denne beslutning forde
le sig med kr. 174.000 i 1987 og kr.
226.000 i 1988.
Teknisk udvalg fremsender sagen med anbe
faling .

Efter teknisk udvalgs møde er beløbene 
korrigeret ifølge aftale mellem teknisk 
forvaltning og kommunebogholderen.

D A FO L O -P R E O E R IK S H A V N



•ĵO. Kloakering Skuldelev byf 1« etape. 
Tillægsbevilling.
Til kloakering af Skuldelev byf 1. etape 
søges en tillægsbevilling på kr. 353.000 
på konto 052 005.
Tillægsbevillingen skyldes primært, at 
udførelsesperioderne i 1986 og 1987 er 
forrykket i forhold til de budgetterede 
rådighedsbeløb for samme år.
Med den anførte tillægsbevilling vil den 
samlede anlægsudgift andrage kr.
3.205.000, hvor der i 1986 og 1987 har 
været afsat et samlet rådighedsbeløb på 
kr. 3.323.000.
Teknisk udvalg indstiller, at der gives 
en tillægsbevilling til rådighedsbeløb 
på kr. 353.000 på konto 052 005.

Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E
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11. Klage til Tilsynsrådet i forbindelse med 
godkendelse af regnskabet for 1986.

Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

3628
Tirsdag den 8. marts Formandens

initialer:

1988
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

Tilsynsrådet anmoder om byrådets udtalel- - 
se på baggrund af klage fra Lone Ph. Niel-
sen og Bent Olsen til Tilsynsrådet over 
Skibby kommunes afgørelse i forbindelse 
med godkendelse af regnskabet for 1986 “
på byrådets møde den 18. nov. 1987. _
Byrådets afgørelse betyder, at udgifter
ne til drift af kommunens kloaknet og 
renseanlæg tilbage til 1976 reguleres 
i henhold til de merudgifter, der er -
konstateret afholdt på regnskabet i

sfø/ZiA, p&vi 
U4

1986.
Teknisk forvaltning har i samråd med øko
nomisk forvaltning vurderet sagen og sam
men udarbejdet vedlagte forslag til 
svarskrivelse.
Teknisk udvalg videresender besvarelse 
til Tilsynsrådet til økonomiudvalget.
Bent Olsen indtager særstandpunkt og 
begærer sagen forelagt byrådet.

i
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y2. Anlægsbudget 1987-1988.
Tillægsbevillinger til konto 0, 1 og 2. 
Da en række anlægsarbejder ikke blev af
sluttet i 1987 søges restbudgetterne for 
disse konti overført til regnskabsåret 
1988.

Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

FormandensTirsdag den 8 .  marts initialer:

1988
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

For budget 1987 er de samlede afvigelser 
i anlægsbudgetterne:
Merudgift 209 Merindtægt 1673
Mindreudgift - 1912 Mindreindtægt-285 
Nettoudgift - 1703 Nettoindtægt 1388
Restbudgetterne for følgende konti søges 
overført til regnskabsår 1988:
Skuldelev strand 051 007 22
Ferslev olieudsk. 051 016 160
Venslev NØ. 052 004 126
Skuldelev by 052 005 67
Hellesø 052 006 28
Halmvarmeværk 103 003 30_0
Tillægsbevillinger 703
overført fra 1987.
Teknisk udvalg indstiller, at afvigelser
ne på budget 1987 godkendes samt der y
des de ansøgte tillægsbevillinger finansi 
eret ved overførsel fra budget 1987, i
alt kr. 703.000.

Nr. 588 A/S OAFOLO- FREDERIKSHAVN
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3630
Tirsdag den 8. marts Formandens

initialer:

1988
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

13. Betaling for musikskoleundervisning
Musikskolelederen fremsender, på bag
grund af byrådets beslutning om at hæve 
den samlede deltagerbetaling for musik
skoleundervisningen til ialt kr.
150.000, skrivelse, hvori det foreslås, 
at priserne for de forskellige former 
for undervisning fastsættes efter følgen
de retningslinier:
1. Voksenundervisning stiger forholdsvis 

mere i pris end undervisning for 
børn.

2. Prisstigningen lægges på eneunder
visningen.

3. Holdundervisning gøres billigere.
4. Sammenspil og orkesterspil gøres gra

tis (er inkluderet i prisen).
Kulturelt udvalg har på sit møde den 29. 
februar 1988 behandlet sagen og fremsen
der denne til økonomiudvalget, idet

fremsender en økono
misk beregning til mødet.
Kulturelt udvalg anbefaler musikskolele
derens anførte principper for betaling 
i skoleåret 1988/89.
(Kopi vedlagt)

588 */s D A F O L O -F R E D E R IK S H A V N
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Midler til lejrskoler, hytteture m.v. 
Venstres forslag om igen at åbne mulighed 
for, at de enkelte klasser og deres for
ældre ved forskellige aktiviteter kan 
fremskaffe beløb til supplement af de 
kommunalt afsatte midler til lejrskoler, 
hytteture, julearrangementer m.m. , har 
været til udtalelse i lærerråd og skole
nævn og behandlet i skolekommissionen. 
Skolekommissionen behandlede sagen på 
møde den 9. februar 1988.
Ved afstemning for Venstres forslag 
stemte

4 for 
4 imod
2 fraværende
1 udtrådt af skolekommissionen 

hvorefter forslaget faldt.
Kulturelt udvalg har på møde den 29. feb
ruar 1988 behandlet sagen og kan, på 
baggrund af indhentede udtalelser fra 
nævn og lærerråd, ikke anbefale forsla
get.
Lise Lotte Due indtager særstandpunkt 
idet det støttes, at det skal være op 
til den enkelte klasse på frivillighe
dens basis, at oprette klassekasser til 
brug efter eget ønske.
Lise Lotte Due begærer sagen i byrådet. 
Hanne Kyvsgaard støtter Lise Lotte Dues 
særstandpunkt.
(Kopi af udtalelserne vedlægges)

Formandens
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1988

på borgmesterens kontor



15

Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

# justering af timetal i børnetandplejen
Ansøgning af 13. januar 1988 fra børne
tandplejen vedrørende en mindre juste
ring af den ugentlige arbejdstid for en _ 
tandlæge og en klinikassistent.
Den ansøgte ændring er begrundet i prak
tiske hensyn og er med udgangspunkt i " 
sagens minimale omfang godkendt admini- _ 
strativt.
Socialudvalget fremlægger sagen til 
orientering og med bemærkning, at den 
årlige merudgift ved justeringen er anslå-- 
et til ca. kr. 2.000.

3632
Tirsdag den 8. marts Formandens
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1988
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på borgmesterens kontor
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Serviceniveau for børnetandplejen i Skib
by kommune
Socialudvalget besluttede på mødet den 
25. august 1987, at der skulle laves en 
undersøgelse af serviceniveauet i den 
kommunale børnetandpleje.
Der vedlægges redegørelse fra klinikchef 

af 13. august 1987 samt 
forvaltningens notat af 9. december 1987 
med forslag til målsætning for børne
tandplejen i perioden 1988-1990 for så 
vidt angår tandreguleringsniveauet. 
Socialudvalget anbefaler forvaltningens 
oplæg til målsætning.

DA FO LO - FREDERIKSHAVN
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Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

17. Dispositionsfors1ag vedrørende De gamles 
Hjem

Tirsdag den 8. marts Formandens
initialer:

1988
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

Dispositionsforslag udført på grundlag 
af det foreliggende byggeprogram og om
fattende tegninger nr. 1-10 af 10. febru
ar 1988 samt en kortfattet materialebe
skrivelse fremsendes med følgeskrivelse 
af 15. februar 1988 fra den til projek- 
tet knyttede arkitekt.
Socialudvalget fremsender dispositions
forslaget med anbefaling, idet bemærkes, 
at tilkendegivelserne iflg. referat fra 
mødet den 22. februar 1988 i styregruppen 
skal indarbejdes i dispositionsforslaget.

N r .  588 A/s oaf oio-freoerikshavn
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18• Fysiske og indholdsmæssige rammer for 
børnehaven Tumlebo

Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

Tirsdag den 8. marts Formandens
initialer:

1988
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

Børnehaven Tumlebo anmodede ved skrivel
se af 11. januar 1988 om socialudvalgets 
stillingtagen til personaleressourcer/ 
børnefremmøde/ gruppeopdeling. 
Socialudvalget vedtog på sit møde den 
23. februar, at fastholde den vedtagne 
normering iflg. budget 1988. Såfremt det 
er nødvendigt ændres gruppeopdelingen fra 
nu 3 til 2 (ved at dobbeltdøre til de små 
rum i forlængelse af de 2 egentlige grup
perum aftages og sættes i depot). Anni 
Skov og Birgit Bangshof Mortensen indta
ger særstandpunkt og begærer sagen fore
lagt byrådet.

Nr. 588 A/s D A FO LO -P & e O ER IKSH A V N
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ø k o n o m i u d v a l g s m ø d e

Strukturen i Skolevejens børnehave
Forældrerådet ved Skolevejens børnehave 
fremsender skrivelse af 1. december 1987 
vedr. børnehavens struktur m.v.
Skrivelsen er et svar på socialudvalgets 
tilkendegivelse i mødet den 24. november 
1987, hvorefter udvalget var positiv over 
for lederens forslag om, at der for peri
oden 1.3. - 31.8. 1988 etableres en for
søgsordning gående ud på, at den nuværen
de struktur i børnehaven opretholdes og 
at den medarbejderstilling, som med virk
ning fra 1. marts 1988 reduceres med 12 
t/u, får tillagt 6 vikartimer/ugl. med 
finansiering over institutionens god
kendte vikarbudget.
Socialudvalget vedtog på sit møde den 23. 
februar 1988 at pålægge lederen inden 1. 
marts 1988 at tilrettelægge anden gruppe
opdeling for de 46 normerede pladser. 
Såfremt lederen finder det formålstje
nligt at skillevæg fjernes i stueplan, 
således som tidligere drøftet, anbefales 
meddelelse af den fornødne tillægsbevil
ling på kr. 8.000 excl. moms.
Anni Skov og Birgit Bangshof Mortensen 
indtager særstandpunkt og begærer sagen 
forelagt byrådet.

Tirsdag den 8. marts
1988

3636
Formandens
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kl. 9.15
på borgmesterens kontor
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Forslag til betaling for ventepatienter 
i sygehusvæsenet
Amtsrådet fremsender med følgeskrivelse 
af 26. januar 1988 forslag til betaling 
for ventepatienter i sygehusvæsenet. 
Høringsfristen er fastsat til den 21. 
marts 1988.
Ifølge forslaget skal kommunen betale 
1.200 kr./døgn (for peroner under 67 år 
dog kun 50% heraf) beregnet med en frist 
på 3 døgn fra aftale om udskrivning til 
almindelig praktisk bistand i hjemmet/
21 døgn fra konference om udskrivning 
til mere omfattende foranstaltninger. 
Socialudvalget udtaler i sit møde den 23. 
februar, at man principielt er enig i 
oplægget fra amtet - dog med følgende 
modifikation :
Der bør ydes kompensation fra amtet for 
de merudgifter primærkommunerne får ved, 
at patienter udskrives så tidligt fra 
sygehus, at der må iværksættes sygepleje
mæssig færdigbehandling i hjemmet.

*/£ DA FO LO - F R ED E R IK SH A V N



Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

21. Kloakering af Skuldelev by, etape 1
Behandling af klage af 7/2-88 fra entre
prenør .
Klagen behandles også i teknisk udvalg 
torsdag den 3. marts.
Indstillingen fra teknisk udvalg vil 
blive udsendt til økonomiudvalgets med
lemmer fredag den 4. marts.

Nr, 588 A/s O A F O L O -F R E D E R IK S H A V N
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22. Ansøgning om frigivelse af beløb afsat 
til erhvervsfremmende arbejde i 1988
Skibby Erhvervsråd har den 23/2-88 frem
sendt ansøgning om frigivelse af beløb 
afsat til erhvervsfremmende arbejde i 
1988.
Beløbet ønskes anvendt til ansættelse 
af en 20 timers erhvervs- og turistchef. 
Ansøgning med bilag vedlægges sammen med 
internt notat af 1/3-88 fra kommunaldi
rektøren.

3639
Tirsdag den 8. marts Formandens
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1988
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på borgmesterens kontor
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23. Lovorientering
Orientering om nye love, lovændringer 
o.l. indenfor økonomiudvalgets område. 
Bilag af 1/3-88 med orientering vedlæg
ges.

Nr, 588 */s OAFO10-fR G O  E R IK S  HAVN
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24. Skatterestancer
Incassokontoret fremsender EDB-lister 
pr. 31/1-88 til udvalgets orientering.

Nr. 588 D A FO L O -F R E O E R IK S H A V N



25.

Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

Forskudskasse
Lederen af fritidsklubben 
ansøger i skrivelse af 3. februar 
1988 om forskudskasse på kr. 500,00. 
Ansøgningen er anbefalet af souschefen 
i socialforvaltningen og kan tilsvarende 
anbefales af kommunebogholderen.
Samtidig søges om oprettelse af forskuds
kasse på kr. 1.000,00 til lederen af bud
funktionen på rådhuset.
Ansøgningen anbefales af kommunaldirektø
ren og af kommunebogholderen.
I henhold til administrationshåndbogen 
4.08.5 skal økonomiudvalget godkende op
rettelse af en forskudskasse.

Nr. 58fi ...



Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

Flytning af økonomiudvalgets møde den 
27. maj
Grundet ferieafvikling i uge 21, hvor 
det ekstraordinære økonomiudvalgsmøde 
var planlagt til den 27. maj, foreslås 
dette møde i stedet afholdt den 3. juni.

3643

Tirsdag den 8. marts Formandens
initialer:

1988
kl. 9.15

på borgmesterens kontor
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27 Rengøring på Førslev skole
Byrådet besluttede den 16/12-87 at udby
de rengøringen på Ferslev skole i offen
tlig licitation snarest muligt. 
Umiddelbart efter beslutningen fik kommu
nen henvendelse fra Kvindeligt arbejder
forbund, som meddelte, at kommunen havde 
begået overenskomstbrud ved at træffe en
delig beslutning om at udbyde rengørin
gen i licitation før sagen var behandlet 
i samarbejdsudvalg eller forhandlet med 
den lokale afdeling.
Da det også er Kommunernes Landsfor
enings opfattelse, at byrådet har begået 
overenskomstbrud, foreslås det, at byrå
det annullerer sin beslutning af 
16/12-87 og istedet træffer principbe
slutning om

at rengøring på Ferslev skole udby
des i offentlig licitation med nive
au som Marbækskolen til ikrafttræden 
1/1-89, samt
at der foretages rengøring på Fer
slev skole indtil 1/1-89 som fore
slået på byrådets møde den 16/12-87. 

Efter denne principbeslutning færdiggø
res forhandlinger med kvindeligt arbej
derforbund, således at endelig beslut
ning om at udbyde rengøringen i offent
lig licitation først tages på byrådets 
april-møde.
Internt notat af 1/3-88 fra kommunaldi
rektøren vedlægges.

3 6 4 4
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undersøgelse på rengøringsområdet
på møde den 21. oktober 1987 traf byrå
det beslutning om at administrationen 
i 1988 skulle foretage undersøgelse af 
mulighederne for at alle kommunale byg
ninger kunne drages ind under ét i et 
samlet rengøringsområde. Dog blev fast
holdt kommunal rengøring på Nordhøj/De 
gamles Hjem i 1988.
Byrådet har efterfølgende truffet be
slutning om privat rengøring på Skuldelev 
skole, Ferslev skole, og på samtlige da
ginstitutioner. Da byrådet formentlig 
ønsker at fastholde kommunal rengøring 
på Nordhøj/De gamles Hjem også efter 1988 
skønner administrationen, at den beslut
ning om samlet undersøgelse, der blev 
truffet den 21. oktober 1987 nu er uaktu
el.
Kommunaldirektøren forslår derfor, at 
beslutningen ophæves.
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29. Genbrugspapir
Økonomiudvalget har anmodet teknisk for
valtning om at foretage en undersøgelse 
af mulighederne for total indførelse af 
genbrugspapir på rådhuset. 
Indstillingsbilag vedlagt.
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lov om butikstid
Byrådet vedtog i sit møde den 18/11-87 
at undtage samtlige butikker i Vellerup, 
Skuldelev, Østby og Sønderby fra de al
mindelige butikstidsbestemmelser for ka
lenderåret 1988.
Brugsen Ferslev-Vellerup anmoder i skri
velse af 4/2-88 om tilladelse til, for
søgsvis, at holde brugsen åben hver søn
dag fra kl. 8.00 - 11.00 i perioden fra 
1/6 - 14/8 1988.
HK, Forbrugerrådet, De samvirkende køb
mandsforeninger samt fællesforeningen 
for Danmarks Brugsforeninger er tilskre
vet om en udtalelse.
Skrivelse af 25/2-88 fra De samvirkende 
Købmandsforeninger vedlægges. Svar fra 
øvrige er endnu ikke modtaget. Sidste 
frist for svar er sat til den 8. marts.
I henhold til lov nr. 218 af 28/4-76 om 
butikstid - § 5, er det byrådet, der be
slutter, hvilke områder, der kan fritage 
for de almindelige lukketidsbestemmel
ser .
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2i, personalesager
Sager siden sidste møde fremlagt.

Nr. 588 A/s n/
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32# Frigørelsesattester
Der er udstedt frigørelsesattest til 
gende:

. FormandensTirsdag den 8. marts initialer:
1988

kl. 9.15
på borgmesterens kontor

føl-

der pr. 1. marts 1988 er an
sat på Skuldelev Fritidshjem med 23 t/u.

der pr. 1. marts 1988 
er ansat på Skuldelev Fritidshjem med 
30 t/u.

der pr. 1. marts 1988 
er ansat på Skibby Fritidshjem med 30 
t/u.

der pr. 1. februar 1988 er 
ansat i hjemmeplejen med 15 t/u.

der pr. 4. marts 1988 
er ansat ved Nordhøj/De gamles Hjem med 
20 t/u.
Administrationen foreslår, at kopi af 
frigørelsesattester samt ajourført opgø
relse over hvem, der p.t. har frigørel
sesattest, fremover lægges frem til efter-7 
retning i sort mappe med personalesager 
i stedet for at blive optaget som et 
særskilt punkt på dagsordenen.
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Besættelse af souschefstilli n g og f uld- 
mægtigstilinq i skatteforvaltningen pr.
1. april 1988
Byrådet godkendte den 24. februar, at 
souschefstillingen og fuldmægtigstillin
gen i skatteforvaltningen kan besættes 
ved internt opslag.
Skatteforvaltningen og løn- og personale
kontoret har herefter udarbejdet stil
lingsopslag med ansøgningsfrist til 7. 
marts.
Ansøgninger og skatteforvaltningens ind
stilling vil foreligge til økonomiudval
gets møde.
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Opsigelse af stilling som kommuneboghol
der
a)
Kommunebogholderen har opsagt sin stil
ling ved Skibby kommune med udgangen af
maj måned 1988.
Kommunaldirektøren forslår, at stillin
gen opslås externt efter gældende reg
ler med besættelse snarest muligt. 
Økonomiudvalget skal samtidig vurdere, 
om man ønsker at konsulenter skal medvir
ke ved ansættelsen.
(Bilag vedrørende udgifter/muligheder 
ved konsulentbistand vil foreligge se
nest til mødet)

b)
Kommunebogholderen har ansøgt om tilla
delse til at fratræde sin stilling inden 
opsigelsesfristens udløb, nemlig pr. 30. 
april 1988.
Under henvisning til at Skibby kommune 
i maj måned vil befinde sig dels i regn
skabsafslutnings-situation og dels i bud
getlægningssituation kan kommunaldirek
tøren desværre ikke anbefale, at der gi
ves bogholderen tilladelse til at fratræ
de før opsigelsesfristens udløb.

Tirsdag den 8. marts
1988

Formandens
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# Afskedigelse af havemand
Havemanden, der er ansat til at betjene 
de 3 børnehaver samt Skuldelev Fritids
hjem har været sygemeldt siden 24/6-87 
og er fortsat sygemeldt.
Socialforvaltningen indstiller, at pågæl
dende opsiges med overenskomstmæssigt 
varsel (7 dage).
Bilag vedlægges sagen.

Tirsdag den 8. 
1988

kl.

marts
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36* J.ænge revar ende sygdom
på sidste møde blev udvalget orienteret 
om en længerevarende sygdom hos en syge
hjælper ved plejehjemmet Nordhøj. Det 
blev vedtaget, at kommunaldirektøren 
skulle tage en samtale med pågældende. 
Samtalen finder sted onsdag den 2. 
marts.
Kommunaldirektøren vil på mødet orientere 
om samtalen.
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Kursusaktivitet 1987
X henhold til intern instruks nr. 3.02 
fremsendes herved forvaltningernes kur
susrapporter for 1987 til orientering.
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Følgende sager er fremsendt til behand
ling på byrådets møde den 16. marts:

Zonelovstilladelse til tilbygning til 
sommerhus
Kjeren af ejendommen
matr. nr. Skuldelev har
ansøgt om tilladelse til at opføre en 
36 m^ tilbygning til eksisterende sommer
hus .
Da ejendommen ligger i landzone, skal 
Hovedstadsrådet give zonelovstiIladelse 
til opførelse af en sådan tilbygning. 
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget indstiller, at ansøg
ningen sendes via byrådet til Hovedstads
rådet med anbefaling.

Zonelovstilladelse til tilbygning til 
sommerhus
Ejeren af ejendommen
matr. nr. Vejleby by, Ferslev har
ansøgt om tilladelse til at opføre 28 
m^ tilbygning og 28 m2 udestue til eksi
sterende sommerhus.
Da sommerhuset er beliggende i landzone, 
skal Hovedstadsrådet give zonelovstilla
delse til opførelse af sådanne tilbyg
ninger .
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget indstiller, at ansøg
ningen sendes via byrådet til Hovedstads
rådet med anbefaling.



Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

i;ø . For tsat
m  Zonelovstilladelse til opstilling af cam

pinghytter på ejendommen Strandengen 1, 
inatr. nr. 77-g Skuldelev by, Skuldelev 
Ejeren af ovennævnte ejendom søger om 
principiel tilladelse til opstilling af 
5 campinghytter.
Ejendommen er beliggende i landzone, og 
der kræves zonelovstilladelse til det 
ansøgte.
Hovedstadsrådet er zonelovsmyndighed.
Der er fra ejendommen nem adgang til 
Skuldelev havn og strand, samt den frem
tidige regionale sti langs Roskilde 
fjord.
Campinghytterne vil blive skjult af den 
eksisterende beplantning på grunden. 
Kortbilag vedlagt.
Ejendomsudvalget indstiller, at ansøg
ningen sendes til Hovedstadsrådet med 
anbefaling.

d. Skibby boligforening - beboerindskud
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Skibby boligforening søger om tilladelse 
til at hæve beboerindskuddet ved fremtidi 
ge udlejninger i afdeling I, Nyvej og 
i afdeling II, Bakkevej.
I henhold til bestemmelserne i boligsty
relsens bekendtgørelse nr. 497 af 3. sep
tember 1982, § 16 kræver en forhøjelse 
af beboerindskuddet byrådets godkendel-
se.
Afdeling I, indskuddet forhøjes fra 
8.870 kr. til 10.000 kr.
Afdeling II, indskuddet forhøjes fra 
9.000 kr. til 11.00 kr.

fortsættes....
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Fortsat
Forvaltningen anbefaler, at beboerind
skuddet fremover i afdeling I bliver på 
kr. 10.000 og i afdeling II på 11.000 
kr.

Medlem af skolekommissionen
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Byrådet godkendte på sidste møde, at
udtrådte af skolekommissio

nen. Samtidig blev det meddelt, at hen
des suppleant var afgået ved døden.
Da der blandt de 3 skolenævn var enighed 
om, at plads i skolekommissi**-
onen igen skulle tilfalde Marbækskolens 
sKolenævn, har dette nu udpeget

som medlem af skolekommissio
nen og som supple
ant.
Forslag om nedlæggelse af Hovedstadsrå- 
det
Fra Kommuneforeningen i Frederiksborg 
amt har kommunen modtaget bilag vedrøren
de det af Lotz-udvalget udarbejdede for
slag om nedlæggelse af Hovedstadsrådet, 
kommuneforeningen anmoder om at få kommu
nens bemærkninger inden 4. marts 1988, 
Indstillingsbilag vedlagt, 
Ejendomsudvalget foreslår af hensyn til 
den korte tidsfrist, at der udfærdiges en 
foreløbig svarskrivelse fra fagudvalget 
(og fra økonomiudvalget den 1/3-88) gåen
de på, at rammerne for Hovedstadsrådets 
virke fra næste valgperiode indskrænkes 
til kun at omfatte Regionplanlægningen. 
Efter behandling i byrådet kan de eventu
elle yderligere bemærkninger eller kor

fortsættes ....
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40. Fortsat
f t rektioner eftersendes til Kommunefor

eningen.
Økonomiudvalget anbefaler i møde den 
1. marts 1988 ejendomsudvalgets ind
stilling overfor byrådet.
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